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Locaties en Speeltijden

Speeltijden
speelavond jeugd
Vrijdag 18.00 - 19.30 uur sporthal Kralingen
speelavonden senioren
Woensdag 19.30 - 22.30 uur sporthal schuttersveld
Vrijdag 19.30 - 23.00 uur sporthal Kralingen
speelavond g-sporters
Donderdag 18.30 - 20.00 uur gymzaal Korne

Sportaccommodaties
sporthal schuttersveld Crooswijksestraat 93, 010-2065060
sporthal Kralingen slaak 15, 010-4142290
Wijkgebouw pier 80 rosener manzstraat 80, 010-4777676
gymzaal Korne Korne 180, 010-2026703

Inhoudsopgave

Asterix Agenda 

augustus
vr 29  eerste vrije speelavond + borrel 20:00-23:00

september
ma 1  training team 5 t/m 9 20:00, team 1 t/m 4 + herenteam 21:30, pier 80
wo  3  Vrije speelavond en selectietraining team 1 t/m 3, schuttersveld
do 4  eerste speelavond g-sporters, Korne
vr 5  eerste keer jeugd 18:00, vrije speelavond 19:30 en training team 10 t/m12 19:45, 
   team 13  & 14 20:45, Kralingenhal
zo 7  teamtraining team 1 t/m 14 (dubbels/mix) 13:30-17:30 Kralingenhal
zo 14  teamtraining team 1 t/m 14 (dubbels/mix) 13:30-17:30 Kralingenhal
vr 19  Open avond Kralingenhal
zo 21  eerste competitiewedstrijden 13:30-17:30 Kralingenhal

 bC asterix op Internet: www.badmintonrotterdam.nl

Foto's: Arjan, Barbara, Sophie.
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Noot van de redactie 

Clubgenoten,

een nieuw seizoen, een nieuwe voorzitter én een nieuwe 
asternoot redactie. Wat wil je nog meer? Dat de kwaliteit van 

dit blad zo hoog blijft als het al die jaren was, natuurlijk. 
Wij zullen als nieuwe redactie dan ook onze uiterste best 
doen om in de niet geringe voetsporen te treden van onze 

voorgangers. We zijn ervan overtuigd dat dit zal gaan lukken.
 

Om te beginnen zijn we met z’n drieën. Dat heeft als voordeel 
dat er één pasfoto extra op deze pagina staat, zodat het toch wat 
harde zwart-wit karakter van de gedrukte tekst iets wordt door-

broken met een verscheidenheid aan grijstinten. nóg een voor-
deel van die extra foto is dat de stukjes van de redactie niet meer 

zo lang hoeven te zijn, aangezien de ruimte toch wel wordt opgevuld. 
Zodoende kunnen jullie, de trouwe lezers, des te sneller doorgaan 

naar waar het toch om draait: de gezellige jaarverslagen en 
andere overzichten. een ander heuglijk feit is dat de nieuwe 

voorzitter al meteen van zich doet spreken door een spette-
rende, op schrift gestelde observatie met betrekking tot de club. 

Iets verderop in deze asternoot vindt u echter ook een uitgebreide 
jeugdhoek, met enkele terugblikken op het jeugdkamp. als laatste 
treffen wij de rubriek van Joke, die weer enkele onvergetelijke 
wist-u-datjes voor u bij elkaar heeft gesprokkeld.

rest ons nog om iedereen een gezond en sportief seizoen met 
voldoende spel- en leesplezier te wensen en af te sluiten met de 
volgende woorden:

      tot badminton!

a l b e r t ,  b a r b a r a  &  O n n o

sandra, nog bedankt voor de mooie asternoot/InDesign-handleiding, top! 
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Van de voorzitter

als je dan eindelijk die felbegeerde voorzittershamer in je 
handen hebt moet je natuurlijk na gaan denken wat je aanko-
mend seizoen gaat doen. moet er überhaupt iets gebeuren of 

gaat het eigenlijk wel prima? Zijn de leden over het geheel 
tevreden met de vereniging of zijn er onbesproken negatieve 

punten waardoor mensen geen lid meer willen zijn? sommige zaken 
kunnen natuurlijk altijd beter, zoals de beschikbare speelruimte en -tijden 

en de informatievoorziening naar de leden. andere zaken liggen wat lastiger, 
zoals ruimte geven voor trainingen versus de wachttijd op banen die beschik-

baar zijn voor alle leden. Hierbij zal altijd een gezonde balans gevonden moeten 
worden, zodat ieder lid zoveel mogelijk in zijn of haar wensen wordt voorzien.

gelukkig kunnen we tevreden terugkijken naar de afgelopen jaren waarin asterix 
verder gegroeid is. We hebben meer speelmogelijkheden gekregen, er worden 
meer trainingen gegeven, de financiële resultaten zijn goed en het ledenaantal 
stijgt gestaag. ten opzichte van andere verenigingen is dit een uitstekende pres-
tatie. Desalniettemin moet er altijd een vinger aan de pols worden gehouden of 
de sfeer hetzelfde blijft en de leden tevreden blijven. 

De kleine vriendenclub van vroeger is nu de grootste badmintonvereniging in het 
centrum van rotterdam en de komende seizoenen willen we natuurlijk deze 
succesvolle lijn verder doortrekken. met een goed gevuld bestuur en meer dan 
tien commissies moeten we een heel eind komen om de verenigingsmotor ook 
dit jaar goed te laten draaien, maar alle hulp blijft natuurlijk welkom!

groet, 

a r j a n  v a n  C a p p e l l e n
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Van de secretaris

Het seizoen is goed afgesloten met meer leden dan begroot. 
Vlak voor het begin van het seizoen, als de factuur op de deurmat 
valt, komen er helaas ook altijd wat afmeldingen binnen. 

Ondanks dat, gaat het nog steeds goed met het ledenaantal. 

De eerste nieuwe inschrijvingen weten hun weg naar mijn brie-
venbus te vinden. en dat betekent weer werk aan de winkel voor mij: 

de ledenadministratie updaten en spelerspasjes maken. Voor die spelers-
pasjes heb ik een pasfoto nodig. Dus heb je nog geen pasje, stuur mij je foto 

(digitaal of per post)! Deze spelerspasjes gebruik ik ook voor het smoelenboek, 
waarvan je trouwens een update kunt vinden op de website (inlogcode: 
smoelen2008).

Verder hoor ik het graag als je verhuisd bent, een nieuw e-mailadres of een ander 
telefoonnummer hebt! geef het door op secretaris@badmintonrotterdam.nl! 

groet, 

m a r g r i e t  a c k e r m a n n
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Notulen ALV BC Asterix 2008

Datum: maandag 7 juli 2008 
aanvang: 20:00
Locatie: schuttersveld

aanwezig:
maurice van bourgonje, Claudia den Ouden, marlou van beek, Imro Denijn, mark Wendrich, 
Helmuth tjemmes, anke de boer, rene Diederiks, pascal le maitre, tamara bakkes, Corrie 
Zwaaneveld, Joke Hofman, stefan van marle, arnoud van amersfoort, Jenneke riemersma, 
maria Ysebaert, Leo bus, Wiebe Onvlee, menno van gameren, arjan van Cappellen, margriet 
ackermann

afgemeld: 
gerard Draisma

1. Opening en welkom
Wiebe opent de vergadering om 20:00 en heet iedereen welkom.

2. binnengekomen stukken
er zijn geen binnengekomen stukken.

3. Vaststelling en goedkeuring notulen aLV 20 juni 2006 
De notulen van de aLV van 2006 worden unaniem goedgekeurd. er zijn geen verdere 
opmerkingen.

4. Verslag secretaris
Heeft in de asternoot gestaan, zie bijlage I. er zijn geen vragen over dit verslag.

5. Commissies
De commissieverslagen hebben bijna allemaal in de asternoot gestaan. Van g-badminton 
is er wel een verslag ontvangen, maar dit heeft niet in de asternoot gestaan. sander vat dit 
verslag kort samen tijdens de aLV. 
Voor alle verslagen, zie bijlage II borrelcommissie, bijlage III Feestcommissie, bijlage IV 
technische commissie, bijlage V asternoot, bijlage VI Kledingcommissie, bijlage VII 
Internetcommissie, bijlage VIII g-badminton en bijlage IX pr. Van de jeugdcommissie is nog 
geen verslag ontvangen. 
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6. Financieel verslag, verslag van de kascommissie
Het financieel verslag is besproken. Op het moment van de aLV heeft er nog geen kascom-
missie naar gekeken. Het verslag wordt goedgekeurd onder voorbehoud dat de kascommissie 
decharge verleent. 
Het definitieve goedgekeurde financieel verslag is te vinden in bijlage X.

7. bestuursverkiezing
nieuw verkiesbare bestuursleden: Jenneke riemersma, Dagmar van den berg, arjan van 
Cappellen. aftredende en niet herkiesbare bestuursleden: Wiebe Onvlee en maria Ysebaert. 
Kandidaat voor voorzitter: arjan van Cappellen
Het navolgende bestuur wordt door de aLV aangenomen: arjan van Cappellen (voorzitter), 
margriet ackermann (secretaris), sander ter Haar (penningmeester), Leo bus, menno van 
gameren, Jenneke riemersma, Dagmar van den berg.

8. begroting 2008-2009
Het verzoek om 50 euro meer te sparen voor het lustrum wordt aangenomen. De borrelcom-
missie blijft 250 euro budget houden (i.p.v. 150 euro). 

9. rondvraag
Imro vraagt i.v.m. het regelen van zomerbadminton wat de halhuur precies is. Het tarief per 
baan schijnt relatief goedkoper te zijn dan het huren van de hele hal. Dit zou niet moeten 
kloppen, aangezien asterix korting krijgt omdat we de hal meer dan 26x huren.

Helmuth constateert het probleem dat er soms mensen singelen terwijl het eigenlijk te druk 
is (en het dus niet mag volgens de regels). Wie spreekt die mensen daarop aan? Het bestuur 
zal nogmaals de mores verspreiden. Verder vraagt Helmuth of het van tevoren aangekondigd 
kan worden als er op woensdagen zowel training als wedstrijden zijn. bestuur zal dit op 
internet zetten en de kalender up to date houden.

rene D. bedankt maurice voor zijn communicatie met de g-sportafdeling en hoopt dat het 
contact met het nieuwe bestuur wordt voortgezet.

pascal vraagt waarom het bestuur niet de e-mailadressen gebruikt voor mededelingen. 
Verder vraagt hij welke doelstellingen het bestuur heeft voor komend jaar, naast het visie-
document. Dit moet nog concreet gemaakt worden.

Corrie bedankt het bestuur.

Joke geeft het bestuur mee dat het belangrijk is om ervoor te zorgen dat recreanten en 
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competitiespelers niet te ver uit elkaar groeien en dat asterix één groep blijft. Het bestuur 
beaamt dit. Verder vraagt Joke zich af waarom er geen sponsoring was geregeld bij het 
clubtoernooi. sander geeft aan dat de pr-commissie door drukte even geen prioriteit had. 
Joke vraagt of er nog een kledingcommissie bestaat. Zoals ook blijkt uit het commissiever-
slag is er een nieuwe kartrekker nodig. Hiervoor zijn nog geen gegadigden gevonden.

arnoud vraagt naar het veren shuttlebeleid aangezien de kwaliteit afgelopen jaar niet zo 
goed was. tC was ook niet tevreden en is verschillende shuttles aan het testen op prijs/kwali-
teitverhouding. 

Jenneke deelt mee dat het nog onzeker is wie de asternoot gaan overnemen.

Leo heeft het aandenken van het clubtoernooi bij zich en deelt dit uit.

10. sluiting
Om 22:00 sluit arjan de vergadering, bedankt Wiebe en maria voor hun inzet voor het bestuur, 
bedankt alle aanwezigen en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar.

De bijlagen zijn niet opgenomen in de asternoot; de commissieverslagen staan in de vorige 
asternoot of elders in deze noot.

Vacatures

Zoals je in het verslag van de aLV van 7 juli hebt kunnen lezen zijn er nog 
enkele vacatures binnen de asterix-commissies. er is een plek  vrij in de 
Kledingcommissie en in de commissie voor promotie & sponsoring.  Heb 
je zin om een nieuw logo te verzinnen en nieuwe t-shirts voor de club te 
ontwerpen, laat het even weten! Of als je goede ideeën hebt voor de 
promotie van asterix, of sterk bent in het regelen van sponsoring, dan pas 
je goed binnen de commissie die zich op deze zaken richt. stuur een email 
aan bestuur@badmintonrotterdam.nl. 
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Financieel verslag 200�-2008

Ook 2007-2008 hebben we met een goed resultaat kunnen afsluiten! Het eindresultaat is 
dat we een positief resultaat boeken van 2922 euro. Hieronder zal ik puntsgewijs door de 
belangrijkste posten heenlopen om aan te geven hoe en wat voor verschillen er zijn met de 
begrootte bedragen. De bijbehorende tabellen kunt u direct na dit verslag vinden.

Contributie & inschrijfgeld (verschil +2038 euro)
We hebben ca. 2038 euro aan extra inkomsten van contributies gekregen. Dit is m.n. ontstaan 
door meer behoud van sr leden (132) dan begroot (110), en door extra ledenaanwas in het 
begin van het seizoen. 

trainings- en competitiebijdrage (verschil -291 euro)
Het bedrag voor de competitiebijdrage is 291 euro lager dan begroot door een kleiner aantal 
spelers in de recreanten- en voorjaarscompetitie in vergelijking met de begroting.

Clubkampioenschap (verschil -23 euro)
De inkomsten voor het kampioenschap liggen een klein beetje lager dan begroot door het 
grotere aantal deelnemers. Het aantal deelnemers wordt altijd voorzichtig begroot en is 
gebaseerd op een gemiddelde van de laatste jaren. Het getal in de “werkelijk” kolom is 
uiteraard het resultaat van de werkelijke aantallen. De kosten van het kampioenschap zijn 
ook lager dan begroot (-82 euro).

Clubfeest 
Hier zijn de uitgaven ca. 300 euro meer dan begroot, daar staan ook 180 euro meer inkom-
sten tegenover. In totaal hebben we dus 120 euro 
meer uitgegeven aan het feest.

grote Clubactie en Lotto (verschil -541 euro)
Die is dit jaar duidelijk tegengevallen. De lotenver-
koop is blijven steken bij ca. 320 loten, terwijl er 
600 zijn ingekocht. Voor komend jaar wordt weer 
ingezet op hetzelfde aantal loten, maar het bestuur 
zal duidelijk meer aandacht geven aan de 
verkoop.

Clubkleding (verschil -28 euro)
De clubkleding laat een klein negatief resultaat Jeugdkamp | eieren slingeren met een trebuchet.
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zien; dit komt door afzegging van bestelde shirts. 

subsidies (verschil 545 euro)
Dit seizoen is ook een aanzienlijk bedrag aan subsidie binnengekomen door “kansen voor 
de sport” en doel subsidies voor evenementen zoals de open dag. In totaal hebben we dit 
jaar 545 euro aan subsidie ontvangen. Door het onzekere karakter van de subsidies zijn de 
bedragen van de subsidies niet meegenomen in de begroting.
al met al hebben we duidelijk meer inkomsten dan begroot (ca. 1600 euro), met name door 
de extra contributies en subsidies.

Halhuur, shuttles en training
aan de uitgaven kant zien we dat de halhuur iets lager is uitgevallen dan begroot.
Voor shuttles hebben we meer uitgegeven dan begroot, eigenlijk door een fout in de 
begrotingsberekening. Dit wordt veroorzaakt door een groter aantal veren shuttle spelers. 
Het nylon shuttle verbruik is lager dan begroot.
aan training is echter minder uitgegeven ( 667 euro) dan begroot. Dit wordt veroorzaakt 

doordat onze trainer niet alle uren in rekening 
brengt! en omdat er bij de recreanten minder 
trainingsuren zijn gegeven.

nbb en competitie
Voor de badmintonbond nbb zijn we duide-
lijk minder kwijt dit jaar. Dit komt deels 
doordat de bond een teruggaaf in de contri-
butie heeft uitgevoerd. Het andere deel is 
niet goed te verklaren. We hebben dan ook 
een bedrag van 800 euro gereserveerd om 
ons voor te bereiden op een mogelijke extra 
rekening. als deze niet komt dan kan deze 
800 euro ten goede  komen aan het resultaat 
van het komende seizoen.

Voor de posten recreanten- en gezelligheids-
toernooien, Clubborrels, Jeugdkamp en 
asternoot is minder uitgegeven dan begroot. 
een vermindering van de uitgaven met ca. 
400 euro. 

Jeugdkamp | Hop paardje Jeroen, ,hop!
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Onder in het rijtje is nog opgenomen de post secretariaat en bestuur en de post Diversen. 
Hierin is een afschrijving van oude debiteuren opgenomen van 90 euro, deze debiteuren 
zijn ettelijke malen aangemaand en benaderd, maar we kunnen hier geen betaling meer 
van verwachten. In deze post is ook een reservering opgenomen van 400 euro voor nog 
meer probleemgevallen. In totaal vallen deze posten samen daardoor ca. 400 euro hoger 
uit dan begroot.

al met al komen de uitgaven ca. 800 euro lager uit dan begroot, met name door de lagere 
uitgaven aan de nbb en de trainingen. tegenvallers vielen bij de debiteuren en uitgaven 
voor shuttles.   

Op de balans is de financiële gezondheid van de club af te lezen. bij de bezittingen (of activa) 
zijn de verschillende bankrekeningen en kasgelden opgenomen en ook de voorraad shut-
tles die we aan het einde van het boekjaar hadden. De post Debiteuren is groot, maar wordt 
voor een deel verklaard doordat net voor het einde van het boekjaar de rekeningen van de 
voorjaarscompetitie zijn verstuurd, die zijn na het sluiten van het jaar betaald. In het deel 
passiva (of schulden) staan de reserveringen voor eigen vermogen, spaarbedrag lustrum, 
reservering voor de jeugd (ontvangen uit subsidies), en een voorziening voor slechte beta-
lingen. In de post Crediteuren zijn een aantal rekeningen opgenomen die nog wel in dit 
boekjaar zijn geboekt, maar pas na het sluiten van het boekjaar zijn uitbetaald. Het resultaat 
van het boekjaar zal ten goede komen aan het eigen vermogen, dat zal voor het komende 
jaar in totaal 9625 euro bedragen. ruim meer dan de (in het verleden) afgesproken 6818 
euro (15,000 nLg). 

Conclusie
We hebben een goed jaar achter de rug met een mooi resultaat. Het bestuur stelt voor om 
de gehele “winst” ten goede te laten komen aan de algemene reserve zodat die weer op het 
gewenste peil is gebracht en we klaar zijn voor de toekomst. 

uw oud-penningmeester,

W i e b e  O n v l e e
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bC asterix balans per 31 mei 2008

activa                                                                                                                                                                                                                                  €

Kas
postbank
Kapitaalrekening
Debiteuren
te ontvangen bedragen
Vooruitbetaalde bedragen
Voorraad break 101+ nylon
Voorraad clubkleding & prijzen
Voorraad mappen en davilex

1.909,64
1.427,68
4.340,60
3.305,50

0,00
0,00

1.311,28
81,16
69,94

totaal 12.445,80

passiva                                                                                                                                                                                                                                €

eigen vermogen
spaarbedrag lustrum
reservering jeugd
Voorziening debiteuren
Crediteuren
te betalen algemene kosten
te betalen restituties
Vooruitontvangen bedragen
resultaat boekjaar

6.702,89
300,00
250,00
400,00

1.835,13

35,00
2.922,78

totaal 12.445,80

A s t e r n o o t  n r.  1  /  S e p t e m b e r  2 0 0 8



1�

Verslag PR-commissie 200�-2008

Voor de pr-commissie waren afgelopen seizoen de Open Dagen, of eigenlijk Open 
avonden, de belangrijkste evenementen. tijdens de eerste open avond aan het 
begin van het seizoen werd een avondvullende badmintonclinic gegeven door 
beta-clinics. mede hierdoor kon bC asterix 11 nieuwe leden begroeten. een tweede 
open avond begin mei 2008 had het doel om nog meer geïnteresseerden kennis 
te laten maken met bC asterix. Via contacten met rotterdam sport support zijn 
deze open avonden in lokale media aangekondigd en werd er eveneens subsidie 
verkregen. 
Daarnaast is meegewerkt aan een onderzoek naar de jeugdsport binnen vereni-
gingen, waarvoor ook een mooi bedrag aan subsidie gaat binnen komen. 
mogelijkerwijs kan volgend seizoen ondersteuning worden verkregen van 
studenten van de Hes bij het structureren van een sponsor strategie.

D e  p r - c o m m i s s i e

Open Dagen 

Op vrijdag 19 september heeft bC asterix Open Dag. Op deze dag kan 
iedereen vrijblijvend kennis maken met onze badmintonclub door zelf te 
spelen, vragen te stellen, te kijken naar spelers die het spel al beheersen 
en te proeven van de leuke sfeer bij onze vereniging. nodig daarom al 
je vrienden, familie, buren en kennissen uit om naar de Open Dag te 
komen! 

Vrijdag 19 september vanaf 19:30, Kralingenhal, slaak 15.

Voor informatie: secretaris@bcasterix.com (margriet), 010-7864169
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Verslag G-sporters seizoen 200�-2008

Zoals de shuttle door de lucht vliegt gaat het ook met de tijd. Het seizoen 2007-
2008 is voorbij gevlogen. Het is nu alweer 2,5 jaar dat de g-sporters onder de 
paraplu van bC asterix vallen.   

De aanvangstijd is vanaf 19 april jl. gewijzigd. begonnen we voorheen op 
donderdag om kwart over zeven., nu spelen wij van half zeven tot acht uur. De 
reden hiervoor was dat de karateclub graag langer wilden trainen en na overleg 
met de deelnemers en de meeste ouders/verzorgers hebben wij gehoor gegeven 
aan hun voorstel.

tevens maken wij gebruik van 
de gelegenheid om te melden 
dat de voorzieningen en de 
staat van onderhoud van onze 
locatie aan de Korne 180 sterk 
te wensen overlaat. Het speel-
veld en de kleedkamers zijn 
vervuild, om over de toiletten 
maar te zwijgen. Hierbij aan het 
bestuur het verzoek om een 
brief uit te laten gaan naar de 
gemeente om hierover melding 
te doen.

Voor de g-sporters die geen eigen racket hebben, proberen wij altijd rackets te 
regelen. echter ook bij de g-sporters zijn de rackets aan slijtage onderhevig. Jullie 
voelen het al aankomen; bij deze het vriendelijk verzoek aan alle leden, om rackets 
die niet meer gebruikt worden aan ons beschikbaar te stellen. Wij stellen het zeer 
op prijs!

Het aantal deelnemers is het afgelopen seizoen stabiel gebleven, namelijk 11 á 
12 deelnemers. Ook hebben diverse mensen vrijblijvend een avond meegespeeld. 
De gezelligheid blijft het belangrijkste en dat is gebleken, want de vaste kern is 
gebleven.

medio november zijn wij benaderd door de redactie van het televisieprogramma 

G-sport | g-sporters vertonen hun kunsten...
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'Knoop in je zakdoek''. De bedoeling was dat een van onze sporters geïnterviewd 
zou worden en zijn of haar kunsten zou laten zien. na een proefopname is inder-
daad een van onze sporters gevraagd om mee te werken aan het programma. 
Helaas wilde zij niet. De andere sporter deed uit solidariteit ook niet mee. Jammer 
voor ons, want dit had een leuke promotie van onze g-sport kunnen zijn. 

In oktober 2007 hebben 
de g-sporters zich van 
hun beste kant laten 
zien door een demon-
stratie te geven van 
hun badmintonkwali-
teiten. Op zaterdag 27 
en zondag 28 oktober-
werd namelijk door 
badmintonclub 
schollevaar in sporthal 
de schenkel een vrij-
markt georganiseerd. 
Dit tweedaagse evene-
ment  is voor iedereen die specifiek iets met de badmintonsport heeft. een plek 
waar de diverse partijen elkaar ontmoeten en waarbij de badmintonsport gepro-
moot wordt.  Vandaar dat wij hun uitnodiging niet konden afslaan. 

Wij als g-afdeling kunnen op een geslaagd seizoen 2007-2008 terugkijken en 
hebben de verwachting dat wij het seizoen 2008-2009 weer vele shuttles over het 
net zullen slaan.

namens de g-sporters een sportieve groet,

r e n é  D i e d e r i k s

G-sport | ... bij badmintonclub schollevaar.
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Recreanten(competitie)training 2008-200�

beste asterix-recreanten, 

De recreantencommissie heeft helaas afscheid moeten nemen van maria Ysebaert. 
na een jarenlange inzet, waar de club haar zeer dankbaar voor is, heeft zij het 
stokje doorgegeven aan Dagmar van den berg. Daarnaast verwelkomt de recre-
antencommissie nog een nieuw commissielid, namelijk michel Klaassen. Zowel 
michel, als Dagmar hebben het afgelopen seizoen voor het eerst bij asterix 
gespeeld. Dit is hen zo goed bevallen, dat zij besloten hebben de commissie te 
versterken. nieuwe leden en leden die vragen hebben over recreanten(competit
ie)training kunnen zich dus ook tot michel en Dagmar wenden. 

Het nieuwe seizoen staat weer voor de deur. Zoals elk jaar begint het nieuwe 
seizoen met training voor recreanten en recreantencompetitiespelers. Willem 
Kramer Freher zal wederom de training voor deze twee groepen verzorgen.

recreantentraining

Op vrijdag 10 oktober begint de eerste serie van 8 recreantentrainingen. De trai-
ning duurt 45 minuten en er is plaats voor één groep van 8-10 personen, waarbij 
nieuwe leden voorrang krijgen. recreanten die niet mee doen aan de recreanten-
competitie kunnen zich voor deze training opgeven bij Dagmar of mark. De inde-
ling en data worden vervolgens zo spoedig mogelijk bekend gemaakt. In januari 
2009 start de tweede serie recreantentrainingen. De eigen bijdrage voor de recre-
antentraining is in de begroting bepaald op €1,10 per training. We vragen je om 
vooraf aan Willem contant te betalen voor een serie trainingen.
Wil je meedoen aan de recreantentraining? geef je dan op bij Dagmar (06-
14555785) of mark (010-4424802). Ook al doen we er alles aan om iedereen trai-
ningsmogelijkheden te bieden, inschrijving is geen garantie voor plaatsing.

recreantencompetitietraining

alle deelnemers aan de recreantencompetitie komen in aanmerking voor deze 
training. De training begint op vrijdag 5 september en duurt 1 uur. Je hoeft je 
hiervoor niet meer apart op te geven. De recreantencompetitiebijdrage bedraagt 
voor het komende seizoen €32,50. een aantal tips aan de deelnemers aan de 
trainingen:
* Kom op tijd. Dit betekent dat je opgewarmd en klaar bent om te trainen op het 
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moment dat de training begint. te laat binnenkomen kan betekenen, dat je die 
avond niet kunt trainen.
* meld je tijdig af wanneer je niet kunt trainen. Dit kan bij Dagmar (06-14555785) 
of bij mark (010-4424802). Indien je besluit om niet meer te trainen, laat dit dan 
ook weten aan de recreantencommissie of het bestuur, zodat anderen jouw plaats 
kunnen innemen.

Heb je nog vragen over de recreantentraining, neem dan contact met ons op.
De recreantencommissie,

D a g m a r,  H e l m u t h ,  m a r k  e n  m i c h e l

Commissies | De halve recreantencommissie met de halve kascommissie.

A s t e r n o o t  n r.  1  /  S e p t e m b e r   2 0 0 8



20

Nieuwe bestuurs- en commissieleden stellen 
zich voor...

Jenneke Riemersma: algemeen lid bestuur & Promotie en 
Sponsoring

nooit meer in de gaten houden of iedereen de deadline wel haalt, 
nooit meer als eerste op de hoogte van alle weetjes, nooit meer contact 
met de drukker onderhouden en nooit meer nieuwe mensen zoeken 
om de redactie over te nemen. Kortom, we hebben de asternoot 
succesvol overgedragen. Zelfs zo succesvol dat de nieuwe redactie mij 
nu al weet te vinden om stukjes te schrijven…

natuurlijk ben ik niet te beroerd om mezelf voor te stellen als algemeen 
lid binnen het nieuwe bestuur. mocht je in de hal op zoek zijn naar iemand 

van het bestuur, dan hoop ik dat jullie vanaf heden mij ook weten te 
vinden.

Hoewel ik mijn taak als redactielid voor de asternoot heb overgedragen, lukt het nog niet 
om de asternoot helemaal los te laten. Ik blijf in de toekomst nog steeds een beetje op de 
hoogte van de ontwikkelingen. Vanuit het bestuur ben ik namelijk het aanspreekpunt voor 
de asternootcommissie. 

Daarnaast ga ik samen met arjan de promotie- & sponsoringcommissie nieuw leven inblazen. 
Voor deze commissie zijn we hard op zoek naar nieuwe mensen. Op 19 september staat de 
open dag namelijk op de planning en om deze dag tot een succes te maken, is alle hulp 
welkom. 

Ook na de open dag willen we er alles aan doen om bC asterix meer naamsbekendheid te 
geven. Het zou natuurlijk erg mooi zijn als we een paar bedrijven als sponsoren weten binnen 
te slepen. Dus zit je vol met ideeën om dit voor elkaar te krijgen, stuur dan een mail naar 
bestuur@badmintonrotterdam.nl.  We hopen natuurlijk dat deze commissie bij het verschijnen 
van de volgende asternoot weer gevuld is met nieuwe namen.

groetjes,

J e n n e k e
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Dagmar van den Berg: ledenbegeleiding

Of ik een stukje wil schrijven voor de asternoot om mezelf te intro-
duceren…aaahhh! Organiseren is één ding, een ding dat op zich aan 

mij wel is besteed, maar schrijven…. schrijven is een vak apart, ik moet 
voor m’n werk ook veel schrijven, maar dat is zeer gekaderd en dus 
uitermate goed te overzien. Weet ik ook precies waar ik het over moet 
hebben. Dat is hier toch niet echt het geval: wat willen jullie weten? 
mijn favoriete eten (chocolade), kleur (groen), tv show (grey’s anatomy)? 

Vast niet. Wellicht iets interessanter: woonachtig in het pittoreske 
ammerstol speelde ik 8 jaar bij de jeugdcompetitie in bergambacht en 

schoonhoven (nee, die plaatsen ken je niet, misschien biedt google een 
uitkomst mocht je nieuwsgierig zijn). na die 8 jaar viel mijn toenmalige 

team uit elkaar en werd het nooit meer wat het was (snik). als studente psychologie kon ik het 
echt niet opbrengen om met een racket over een veld te rennen in een poging te voorkomen 
dat een shuttle op de grond zou vallen. Daarna is het werkende leven begonnen. Zoals mijn 
vader zei: ‘nu heb je geen vrijheid meer, maar vrije tijd’. Hoe waar dat is… en werken moet ik, 
behoorlijk hard ook nog. met een enorme diversiteit aan cliënten. al die cliënten roepen ook 
een grote diversiteit aan reacties bij mij op. soms blijheid, als ze iets bereikt hebben en ik daar 
natuurlijk een fundamentele rol in heb gehad. maar regelmatig ook boosheid, en frustratie, 
als ze weer eens niet hebben geluisterd naar mijn oh- zo- wijze woorden. Wat is er dan lekkerder 
dan een racket in je hand hebben en die shuttle met een enorme klap de grond in te boren, 
het liefst aan de andere kant van het net wel te verstaan. Ik vind dat een heel goede besteding 
van die toch wel kostbare vrije tijd. mocht je mij dus nodig hebben, moet je gewoon zoeken 
naar ‘dat meisje dat heel hard slaat’. 
Je kunt namelijk bij mij terecht als je een vraag hebt over…alles? nou ja, niet alles, zolang het 
met badminton en asterix te maken heeft hè. mogelijke nieuwe leden zal ik pogen te charmeren 
voor onze geweldige club en als ze dan over de streep zijn….tja, dat weten jullie als geen 
ander. ‘niet-nieuwe-leden’ help ik natuurlijk ook, alhoewel velen waarschijnlijk al langer bij 
asterix spelen en mij dus beter uitleg kunnen geven. 
Hebben jullie al door wie ik ben en vooral waarom de redactie er echt niet onderuit kwam om 
dit stuk te plaatsen? Ja, inderdaad, ik ben de nieuwe ledenbegeleidster, heus bestuurslid van 
asterix! na een spannende concurrentiestrijd ben ik uiteindelijk gekozen door de aanwezigen 
tijdens de aLV. Ik dank u allen zeer voor deze eer (en dat rijmt!) en heb zeer veel zin in een 
sportief en gezellig jaar, waarin ik op zoek zal gaan naar de betekenis van ledenbegeleiding.

groetjes,
D a g m a r  (dagmar@badmintonrotterdam.nl)
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Zomerbadminton 2008

gedurende de zomermaanden heeft Imro Denijn ervoor gezorgd dat badminton-
spelers van asterix en andere clubs uit de omgeving door konden gaan met spelen 
op de vrijdagavonden in de Kralingenhal.

beste lezers,

Het was mij een genoegen het zomerbadminton, dat dit jaar voor de tweede keer 
werd gehouden, te organiseren. Vorig jaar was het andré die ik had aangesproken, 
omdat hij toegang had tot de website, met het verzoek de spelregels samen te 
stellen en de mededelingen op de site te zetten, zodat zij die wilden meedoen 
zich konden inschrijven. (andré, bij deze bedankt nog voor je medewerking 
hieraan.) andré moest  vanwege zijn werkzaamheden verhuizen en was daarom 
niet in de gelegenheid het dit jaar weer te doen. 

In het begin van het zomerbadminton was ik wel huiverig of er weer een grote 
opkomst zou zijn. tot mijn verbazing waren er meer dan genoeg spelers die zich 
inschreven; zodoende kon de halve sportzaal afgehuurd worden. In de maand 
augustus kon ik zelfs de hele zaal afhuren, zoveel animo was er. niet alleen onze 
leden waren welkom, maar ook anderen. er waren o.a. leden van erasmus, 
barendrecht, schollevaar, Zwijndrecht, IJsselmonde, Capelle aan den IJssel, 
ridderkerk, Zwijndrecht en zelfs uit roosendaal die gebruik hebben gemaakt van 
deze mogelijkheid. Hierdoor ben ik in contact gekomen met mensen waarmee ik 
anders nooit in gesprek was geweest. Ik vond het leuk dat de spelers zich op hun 
gemak voelden en dat er met elkaar werd gespeeld. Ik heb getracht me als gastheer 
van de vereniging op te stellen en om zij die geen lid waren, lid te laten worden. 
er werd mij door velen medegedeeld dat men afzag van het lidmaatschap omdat 
ze niet of nauwelijks benaderd werden vanuit de club toen de mogelijkheid zich 
voordeed.

Helaas heb ik bij het zomerbadminton dit jaar zelf alleen de eerste avond kunnen 
meedoen. een blessure die ik had opgelopen tijdens de clubkampioenschappen 
verergerde en belemmerde mij het spelen.

 mijn dank gaat uit naar de bedrijfsmanager van het sportcomplex Kralingenhal, 
omdat ik met hem kon afspreken dat ik tot op de speeldag zelf kon laten weten 
of het doorging of niet. Verder wil ik ook via dit stuk de website-beheerder en een 

A s t e r n o o t  n r.  1  /  S e p t e m b e r  2 0 0 8



2�

ieder die heeft meegedaan aan het zomerbadminton bedanken.
 
groet,

I m r o

Imro bedankt!

net als vorig jaar bleek het zomerbadminton ook dit jaar weer een groot succes! 
Vele leden hebben tijdens één van de bewolkte zomeravonden hun racket opge-
pakt en het leek wel of het elke avond drukker werd. er waren diverse avonden 
dat het bijna net zo druk was als op een reguliere speelavond, dat kwam mede 
omdat de leden ook veel geïnteresseerden meenamen.

De zomerbadminton werd georganiseerd en begeleid door Imro Denijn, die helaas 
zelf niet heeft kunnen spelen door een hernia. Imro zorgde ervoor dat iedereen 
betaalde en dat de zaalhuur werd afgedragen. Helaas moest hij vanaf de zijlijn 
toezien hoe iedereen met veel plezier gespeeld heeft. Dankzij Imro’s inzet en de 
grote belangstelling van de leden heeft de club er wat extra inkomsten bij 
gekregen.

Opvallend was dat er weinig recreanten, steeds dezelfde 4, aanwezig waren. Zij 
waren dan ook ver in de minderheid. Dus voor volgend jaar zeggen wij tegen de 
recreanten: wees niet verlegen en kom! Je hoeft niet bang te zijn dat het te warm 
is om te spelen of dat je beter op een terras had kunnen zitten. De tijd van zulke 
mooie zomers is in nederland (helaas) voorbij. Laat je dus komende zomer over-
halen en kom met die 4  ‘ervaren zomerbadminton recreanten’ gezellig een shuttle 
slaan. 

ten slotte willen wij Imro hartelijk danken voor het organiseren van de zomerbad-
minton en hopen we dat hij binnen niet al te lange tijd weer komt spelen.

D e  r e c r e a n t e n c o m m i s s i e
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Jeugdkamp 2008

Zoals altijd was er begin juli het jeugdkamp, in het brabantse best. na een gezellige busreis 
kwamen we bij het inmiddels bekende kampterrein, en een bord tomatensoep later kon 
het jaarlijkse waterballonnengevecht losbarsten. Diezelfde avond is het kennismakingsspel 
gespeeld, waarbij elke groep een naam en wapen moest ontwerpen (het kampthema was 
ridders en Jonkvrouwen). Zo ontstonden de ruighe Hartenjaegers, de ridders van asterix, 
de Koene Kippetjes en de adelaersch. Later was het tijd voor levend stratego, waar ouder-
wetsch enorm vals werd gespeeld. De volgende dag was volgepland met (ridder?)spelletjes 
zoals koekhappen, en dingen uit een taart happen. Omdat we nog niet nat genoeg waren 
geworden, gingen we ’s middags naar het zwembad. De bonte avond is door prewina en 
Celeke gewonnen met een geweldige dans-act. Op zondag werden de mister en miss asterix 
bekendgemaakt, dit jaar waren dat nikita en prewina.
Helaas moest er zondagmiddag ingepakt worden en kwamen de ouders iedereen ophalen. 
Ik denk dat iedereen terug kan kijken op alweer een geweldig kamp!

tot volgend jaar!
e r i k  s c h i l d

Ik vond het kamp dit jaar weer superleuk. Wat ik wel jammer vond is dat ik maar met twee 
andere meisjes op de kamer sliep. Ik had het leuker gevonden als het er meer waren. Daarom 
ging ik de eerste avond even gezellig bij de jongens zitten. Ik zat op een leeg bed met mijn 
slaapzak. na een tijdje kwam Joke, ik draaide me gauw om zodat Joke niet kon zien wie ik 
was. toch kwam ze er achter en ik moest terug naar mijn eigen kamer. We hebben elke dag 
super leuke spelletjes 
gedaan, vooral het eieren 
schieten was heel erg leuk. 
Ik zat ook in een leuk team. 
Het zwemmen was ook heel 
gezellig. Ook de bonte 
avond was weer super! Ik 
vind dat het kamp volgend 
jaar wel een week mag 
duren, het is altijd zo leuk 
dat ik niet meer naar huis 
wil!

groetjes,
I r i s  V e l l e k o o p

Jeugdkamp | Voltreffer!!!
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Winnen is belangrijker dan meedoen.

Het was weer tijd voor het jeugdkamp! na een aangename busrit, we hadden ongeveer 3 
stoelen per persoon, kwamen we bij het kamphuis in best aan. Dit was inmiddels al omge-
toverd tot een kasteel, want het thema was ‘ridders en Jonkvrouwen’. na een soepmaaltijd 
en een spetterend watergevecht, waarbij de opgelopen frustraties van afgelopen jaar er 
weer uitgegooid werden, begonnen we met het kennismakingsspel. Hierbij moesten we 
wapenschilden schilderen met de teamnaam 
erop. Het werd al meteen duidelijk: de 
adelaersch onder leiding van Onno en menno 
waren de gedoodverfde favoriet voor de 
kampoverwinning. De Koene Kippetjes, de 
ridders van asterix en de ruighe 
Hartenjaegers waren de andere teams die dit 
weekend dappere pogingen zouden doen 
om het de adelaersch lastig te maken, helaas 
voor hen tevergeefs.

na een potje levend stratego en een lange nacht bij een op een natuurvriendelijke manier 
aangemaakt kampvuur (met je deo+vlam het hout droogschroeien), begonnen we de 
zaterdag met een aantal spellen, o.a. koekhappen, komkommer-yoghurt sjoelen, geblind-
doekt paardrijden en schatgraven in een taart (maar dan met je mond). Onder het motto 
‘adelaersch, nog steeds honger’! gingen mijn moedige teamgenoten de strijd aan en, 
ondanks dat we buitengewoon vaak benadeeld werden door andere teams en leiding, 
trokken we vaak aan het langste eind. Vervolgens zou er geworsteld worden! elk team had 
een mannelijke en vrouwelijke afgevaardigde die de eer van het team ging verdedigen. 
uiteraard waren dit van de adelaersch de vedetten bij uitstek, sonja ‘de hamer’ en erik ‘het 
schild’. aan het einde van dit spel maakten we de balans op in het openluchtzwembad van 
best; een blauwe sonja en een bebloede erik. Het tekent hun karakter dat ze hierdoor nog 

meer gemotiveerd raakten om de rest van de 
spellen te winnen.  nadat we helemaal 
schoongespoeld waren in het zwembad, was 
het tijd voor de barbecue! satés, hamburgers, 
frikadellen, brood, sauzen, rauwkost, het was 
er allemaal. eenmaal volgegeten ging 
iedereen zich omkleden voor de bonte avond. 
sommigen hadden er echt werk van gemaakt 
en het hoofdgebouw stroomde vol met 
ridders, jonkvrouwen, koningen, narren en 

Jeugdkamp | Hmm, lekker, taart...

Jeugdkamp | ...en komkommer!
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mensen waarvan ik nog steeds niet weet als wie of wat ze 
verkleed gingen.

De avond bestond uit een aantal spectaculaire acts. Zo deed 
de muziek een aantal onverwachte dingen met Laurent, 
had elise haar moppen(boek) weer uit de kast getrokken 
en was er een uiterst grappige datingshow die door brian 
werd gewonnen. De beste act was van Celeke en prewina 
die het publiek vermaakte met een dans. De adelaersch 
waren het vaakst op het podium te vinden, onder andere 
met een teamdans op de muziek van ‘una paloma blanca’, 
waardoor ook hier de meeste punten weer binnenkwamen 
bij ons. Het werd inmiddels al wat later en het werd dus tijd 
voor het nachtspel. In het bos moesten we pijl en boog gaan 
zoeken die we vervolgens moesten gebruiken om, hoe 
verrassend, te gaan boogschieten. Dit was bij het ene team 
wat succesvoller dan bij het andere team, je kon duide-
lijk zien dat het al laat was en de bedden werden daarna 
dus al snel opgezocht.

na een fijn ontbijt kwamen de adelaersch weer fris voor de dag. na wat tegenwerking hier 
en daar van de leiding, bleek dat we niet zover voor stonden als waar we hoorden. er stonden 
nog twee spellen op het programma, namelijk het ei-op-de-lepel-grote-hindernisbaanspel 
en absoluut het meest briljante spel van het kamp, het rauwe-eierslingerspel met een 
trebuchet. Het kan niet verrassend genoemd worden dat de gemiddelde adelaar niet graag 
met een lepel met een breekbaar ei erop in zijn bek loopt over allerlei hindernissen, dit spel 
was dus niet super succesvol; slechts een tweede plek. bij het trebuchetspel werden twee 
teams samengevoegd om op de wapenschilden van de andere twee teams met eieren te 
slingeren. uiterst secuur geschoten en vol passie trokken de adelaersch in samenwerking 
met de ruighe Hartenjaegers aan het langste eind. na dit heerlijk fanatiek gespeelde spel 
moest het kampterrein schoongemaakt worden en tegen de tijd dat dit gebeurd was, 
kwamen onze ouders ons weer ophalen voor een terugrit naar rotterdam. natuurlijk niet 
voordat de prijzen werden verdeeld. De adelaersch stonden (weliswaar gedeeld) fier aan 
kop en maakte de hoge verwachtingen dus helemaal waar. prewina en nikita werden miss 
en mister asterix voor dit jaar en daarmee kwam er een einde aan opnieuw een fantastisch 
mooi kampweekend, waar ik de leiding; barbara, bart, Joke, Luc, menno, Onno, sophie, 
stefan en Zeger graag voor wil bedanken!

a n o n i e m

Jeugdkamp | One for all and all for one!
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Een fitheidstest...

tijdens 1 van de vele vrijdagavonden kwam mountainbiken ter sprake. Zelf doe 
ik dit regelmatig in mijn vrije tijd, lekker bezig zijn buiten, bikkelen in de modder 
of het zand. Wat bleek? Ik was niet de enige die dit wel eens deed, of wie het leuk 
leek om een keer te gaan doen. Het idee voor een mountainbike-uitje was dus 
snel geboren! na wat heen en weer ge-email en berichtjes op het forum werd de 
datum gezet op zondag 27 juli en was het deelnemersveld bekend: arnoud, arjan, 
rachiem, bart, Jeroen, peter, albert, stefan, Karin, petra en ik zouden richting de 
Loonse en Drunense Duinen gaan om daar het natuurgebied onveilig te maken.

Vanaf de Kralingenhal via de mcDonalds te Dordrecht (om de groep compleet te 
maken, dus niet voor een lunch!) gingen wij op weg. aangekomen bij De rustende 
Jager konden wij omkleden, bidons vullen en de mountainbikes uit de stalling 
pakken. Opa (rustende jager himself?) zei het nog: veel drinken onderweg en als 
je pech hebt, ik kom je nIet halen! Veel plezier!

en weg waren we! 26,3 km voor de boeg met 31 graden celsius en de zon op je 
hoofd… gelukkig voerde het parcours voornamelijk door het bos, dus het was 
goed te doen. nog geen 10 minuten onderweg zei bart al: dit moeten we vaker 
doen, het is nu aL voor herhaling vatbaar! rustig aan bart, je moet nog 2,5 uur 
fietsen… regelmatig even stoppen zodat iedereen weer aan kon sluiten, een paar 

Training? | Het mountainbike-cluppie.
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slokken kon nemen, of gewoon om uit te hijgen van dat ene klimmetje - gewoon 
een col categorie 4 natuurlijk! Onderweg besloot petra nog om de grond van wat 
dichterbij te bekijken… tja, blijft toch een natuurgebied en stel je voor dat je iets 
mist?! ;-) Volop afwisseling op kop, elkaar gek makend gingen we door het bos, 
over de duinen en door het zand. Zelf parkeerde ik nog, na een sprongetje, mijn 
fiets rechtdoor tegen een boom, wat een aardige lachbui bij arjan opleverde. 
gelukkig geen airbags nodig gehad. Klein stukje verder fietste ik toch opeens 
verdacht licht…. geen wonder: ketting gebroken! bij de volgende tussenstop, 
waar ik iets later aankwam dan de rest, kon ik dankzij de hulp van een anWb rijwiel 
doos en de assistentie van arnoud en rachiem de ketting maken en na een welver-
diend drankje en een groepsfoto weer op pad.

De laatste etappe was goed te doen, rustiger qua heuvels maar toch nog zwaar 
genoeg dankzij alle wortels in het pad. Dat zeemleer in een fietsbroekje is geen 
overbodige luxe!! na ongeveer 3 uur waren we weer bij De rustende Jager. genoten 
van een verkoelend drankje, een verfrissende douche en vervolgens op weg naar 
Dordrecht voor een bbq.

Wat mij betreft absoluut voor herhaling vatbaar! Hierbij wil ik gelijk mijn mede-
mountainbikers bedanken voor de gezelligheid!

groet,

C h i e l  d e n  D u n n e n

Training? | asterix-dames in voortraining...
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Familietoernooi

Vrijdag 24 oktober a.s. wordt in sporthal Kralingen het familietoernooi gehouden. 
aan dit toernooi kunnen alle asterixleden meedoen, ook de jeugd. Het is de 
bedoeling dat iedere asterix deelnemer één familielid: vader, moeder, broer, zus, 
een buurman, kennis enz, dus iemand meeneemt. Lukt dit niet, dan zorg ik voor 
een asterixfamilielid. er worden dubbels en mixen in poules gespeeld, die heel 
gezellig  worden ingedeeld. Het toernooi 
begint om 19.15 uur en het is de bedoeling 
dat je dan ook aanwezig bent, anders word 
je niet ingedeeld. Voor de gasten zijn er 
rackets aanwezig. Het belooft weer een 
topavond te worden, dus schrijf je snel in. 
De inschrijving sluit op vrijdag 17 oktober, 
of als het maximale aantal van 54 koppels 
is bereikt. er wordt die avond niet getraind 
en er is ook geen mogelijkheid om vrij te 
spelen.

mochten er nog vragen zijn dan kun je Joke 
bellen (010 – 2202206).
Vergeet niet af te bellen als je ingeschreven 
hebt en je toch niet kan komen!

strookje hierlangs afknippen

 
 Ja, ik doe mee aan het Familietoernooi !

naam . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

telefoon . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

naam familielid . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Heeft het familielid al eerder gespeeld?

0 nee

0 ja, als:
   0 recreant
   0 competitiespeler, klasse . . . . . 

Vóór 17 oktober inleveren bij Joke .            

Jeugdkamp | Keukenprinses Joke.
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Commissiebedankje

alles wat er bij asterix gebeurt, wordt geregeld door vrijwilligers. Om deze actieve 
leden te bedanken, wordt er aan het eind van het seizoen door het bestuur een 
activiteit georganiseerd. Ook dit jaar is die traditie in stand gehouden. Op vrijdag 
11 juli werd mijn dakterras ontgroend met een barbecue voor zo’n 17 mensen. er 
werd goed geboeft en gedronken; de volgende dag telde ik 15 lege wijnflessen. 
een sportieve prestatie! 

Commissies, bedankt voor jullie inzet!

m a r g r i e t

Commissie-uitje | bbQ op het dakterras.

Commissie-uitje | Het was wel zelfbediening...

Commissie-uitje | ...maar de moeite waard!
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          d o o r  J o k e  H o f m a n

Wist u dat… ik Jenneke en marloes wil bedanken voor de mooie asternoten van 
de afgelopen jaren. Ik de nieuwe redactie, barbara, albert en Onno, 
veel succes toewens!

Wist u dat… ik blij ben dat wij weer een voorzitter hebben. Ik arjan en het nieuwe 
bestuur heel veel succes wens.

Wist u dat… Karin Liang en gerard de gelukkige ouders zijn geworden van een 
zoon, die naar de naam ryan luistert. Wij jullie van harte feliciteren 
en veel geluk toewensen.

Wist u dat… shirley en Dave ook de gelukkige ouders zijn geworden van een 
zoon, die Justin heet. Ook jullie van harte gefeliciteerd en veel geluk 
toegewenst.

Wist u dat… op vrijdag 24 oktober het familietoernooi wordt gespeeld, ieder 
asterixlid kan hier aan deelnemen en mag één familielid meenemen. 
Voor info zie elders in het blad.

Wist u dat… annemiek Diepeveen in het huwelijksbootje is getreden met haar 
gerard. Van harte gefeliciteerd en veel geluk voor de toekomst.

Wist u dat… ik maria en Wiebe wil bedanken voor de jaren dat ze als bestuurs-
leden hun steentje hebben bijgedragen aan asterix.

Wist u dat… anneke, Christine, Danielle, tessa, anton, Jeroen, tom en bart hun 
diploma hebben gehaald. gefeliciteerd en succes met jullie vervolg 
opleiding.

Wist u dat… het jeugdkamp weer een groot succes was. De waterballonnen dit 
jaar de ruiten hebben heel gehouden, waarschijnlijk komt dat 
omdat de leiding niet mee deed!

Wist u dat… ik Hans, onze nieuwe trainer, heel veel succes toewens bij onze 
club.

Wist u dat… de ooievaar nog een keer is uitgevlogen. marc Verkuijl op 21 
augustus de trotse vader is geworden van een zoon, die Otte pieter 
heet. Van harte gefeliciteerd en veel geluk toegewenst.

Wist u dat… “de grote Clubactie loten” vanaf 13 september bij de jeugd besteld 
kunnen worden en vanaf oktober in de hal te koop zijn. Dat er van 
ieder verkocht lot 1,50 euro in de clubkas gaat, waar we weer

Wist u dat...
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    hele leuke dingen van kunnen doen, zoals het clubfeest, de borrel, 
het jeugdkamp enz. Laat ons dus niet in de kou staan en koop ook 
een lot!

Wist u dat… ik Imro wil bedanken voor het organiseren van de zomerspeel-
avonden. Het was een succes, jammer dat jezelf niet kon spelen. 
beterschap met je hernia en hopelijk tot snel op de baan.

Jeugdkamp | Kampvuurtje.

Jeugdkamp | menno leidt zijn team.

Jeugdkamp | Zeger doet het even voor...

Jeugdkamp | Voor de laatste keer 'jeugd'.
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Badminton-woordenlijst voor beginners

een verklarende woordenlijst met de belangrijkste termen in het moderne 
badminton:

afmaken • badminton is oorlog. Wie moeite heeft met afmaken kan maar beter 
gaan pim-pam-petten.         
baan • Wie denkt dat badminton een elitesport is, zit mis. De meeste spelers zijn 
constant op zoek naar een goeie baan.        
backhand • een beetje badmintonner heeft naast een linker- en een rechterhand 
ook nog een achter- en een voorhand, waarbij voor rechtshandige spelers de 
achterhand links zit en de voorhand rechts en bij linkshandigen precies andersom 
(bij éénarmige spelers bevindt de backhand zich per definitie aan de stompzijde). 
backhand is erg moeilijk.          
badminton • genoemd naar Lord edward ‘bad’ minton (1817-1926), procureur-
generaal in brits-Indië, berucht om zijn beroerde smashes en erbarmelijk spel-
inzicht. Het fabeltje dat badminton de naam is van het landgoed van de Hertog 
van beaufort in engeland waar het spel voor het eerst zou zijn gespeeld, hoeft 
niet serieus te worden genomen.        
bal • Wordt bij badminton alleen gebruikt in de uitdrukking: ‘goeie bal!’. bij een 
kwalitatief goede shuttle is sprake van een ‘lekkere shuttle’.     
Campingbadminton • spelvariant, alleen oogluikend toegestaan tijdens de zomer-
stop.             
Clear • Hoge slag vanaf de achterlijn naar de achterlijn van de tegenstander. Valt 
nog helemaal niet mee. Jongens kunnen beduidend beter klieren dan meisjes.  
Conditie • Het tegengestelde van ademnood en hartkloppingen. nergens te 
koop, en alleen te verkrijgen door met groot doorzettingsvermogen rondjes te 
rennen, sprintjes te trekken en touwtje te springen.      
Damesdubbel • bij badminton heten alle vrouwen en meisjes ineens ‘dames’ - terwijl 
iedereen weet dat een echte dame natuurlijk nooit zo idioot een speelveld op 
en neer zou rennen.          
Drive • mooi nummer van the Cars, van de Lp Heartbeat City uit 1986. Ook: harde 
lage slag vlak over het *net.         
Dropje • Klein, zacht balletje dat de tegenstander net over het *net wordt toege-
speeld.            
enkel • Wedstrijd waarbij van je verwacht wordt dat je helemaal in je eentje op 
dat hele grote veld elke shuttle terugslaat (schrale troost: de tegenstander is ook 
helemaal in z’n eentje). Ook: vitaal onderdeel van het onderbeen, dat ineens vrese-
lijk pijn gaat doen als je ‘er doorheen gaat’ op bijvoorbeeld een woensdagavond 
in september, waardoor je wekenlang met je been omhoog moet blijven zitten, 
het begin van de competitie mist, en je je om de twee dagen moet laten betasten 
door een stagiaire fysiotherapie.        
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Forehand • Ongeveer het tegenovergestelde van *backhand.     
Herendubbel • een *damesdubbel, maar dan met mannen (of jongens).   
Hotseknotsbegoniabadminton • geef ‘m een knal, hoog voor de pot zie maar wat 
er van komt.           
IJzer • uitsluitend gebruikt als uitroep (‘shit! IJzer!’) wanneer de shuttle slecht 
wordt geraakt. Ook wel: ‘shit! Hout!’. stamt nog uit het verre, verre verleden, 
toen rackets nog niet werden gemaakt van koolstofvezelversterkte polycyclisch 
autoclaaf verwerkte thermohardende composieten, maar van hout en ijzer.  
In • badminton is nog wispelturiger dan de mode. Wat de ene dag in is, is de 
volgende dag weer *uit.          
Lob • Deel van de hersenen waar zich het badmintoncentrum bevindt.   
mixen • elke partij met vier deelnemers die geen damesdubbel of herendubbel is. 
Wordt meestal voorafgegaan door de uitnodiging: ‘potje mixen?’. Ook: gemengd 
dubbel.           
naturistencampingbadminton • Heeft nog minder om het lijf dan campingbad-
minton.            
(het) net • Cruciaal badmintonwoord. een shuttle is net in, net uit, in het net 
of net niet. Helaas ligt het copyright van het woord bij Kpn, dus niet hardop 
uitspreken.           
Overhead • nog moeilijker dan backhand.       
Overhead-forehand-clear • echt heel, heel erg moeilijk, vooral om uit te spreken. 
racket • engels voor ‘herrie’ of ‘kabaal’. sla er maar eens mee tegen een trommel, 
winkelruit of voetbalsupporter.         
rally • slagenwisseling. Waarschijnlijk als uitdrukking in gebruik geraakt na de 
beroemde knokpartij bij de 24-uurs herendubbel in monte Carlo (1917). 
service • Vriendelijkheid jegens de tegenstander: na een (gewonnen) rally wordt 
de shuttle opgeraapt en beheerst in de richting van de tegenstander geslagen, 
die ermee mag doen wat hij wil (maar liever niet terugslaan).     
shuttle • Heen en weer, steeds maar heen en weer. genoemd naar het bekende 
onverslijtbare ruimtevaartuig van de amerikanen. een shuttle die na één keer 
vliegen aan de kant gaat noemen wij een ‘wubbo’.      
side-by-side • spelsysteem waarbij de spelers naast elkaar verdedigend staan 
opgesteld.           
single • Leuke alleenstaande die op zoek is naar een andere leuke alleenstaande 
om een lekker potje te....          
smash • Keiharde rotklap.          
smash-return • mij-heb-je-niet-met-je-keiharde-rotklap!     
uit • alles behalve in.          
Voor-achter • Ingewikkeld spelsysteem dat geheel anders is dan *side-by-side. 
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